
 
 

   
 

  

 

Saksdokumenter årsmøte 2024 
Landhockeyseksjonen 

 



 

  2 

Innholdsfortegnelse 
4. Årsberetning 2022-2024 ..............................................................................4 

4.1 Organisasjon og ledelse ..........................................................................6 

4.1.1 Styrets sammensetning i perioden ............................................................ 6 

4.1.2 Spesielle utfordringer ................................................................................ 7 

4.1.3 Opplæring/utdanning ................................................................................ 8 

4.2 Dommere ................................................................................................9 

4.2.1 Status dommersituasjon ............................................................................ 9 

4.2.2 Dommerveiledning/Observasjon/Dommerkurs ........................................ 9 

4.3 Arrangement .........................................................................................11 

4.3.1 Minirunder ............................................................................................... 11 

4.3.2 Seriespill .................................................................................................. 11 

4.3.3 Turneringer i regi av Hockeyseksjonen .................................................... 12 

4.3.4 Internasjonale turneringer ...................................................................... 12 

4.4 Aktivitetstilbud ......................................................................................13 

4.4.1 Antall utviklingstiltak ............................................................................... 13 

4.5  Anlegg ...................................................................................................15 

4.5.1 Status anlegg ........................................................................................... 15 

4.5.2 Nye/planlagte anlegg i regionen .............................................................. 16 

4.5.3 Fordeling av halltid/ fordelingsprosesser ................................................ 16 

4.5.4 Status på Voldsløkka ................................................................................ 16 

4.6 Trener ....................................................................................................18 

4.6.1 Trenersituasjonen .................................................................................... 18 

4.6.2  Trenerkurs ............................................................................................ 18 

4.7  Måltall ...................................................................................................19 

4.7.1 Lisenser .................................................................................................... 19 

 Lisenser 2022-2023 .............................................................................. 19 

 Lisenser 2023-2024 ............................................................................... 20 

 Utvikling lisenser landhockey 2010-2024 ............................................. 21 

4.7.2 Aktivitetstall ............................................................................................. 22 

 Aktivitetstall 2022 ................................................................................. 22 

 Aktivitetstall 2023 ................................................................................. 23 

5. Regnskap ...................................................................................................... 25 

5.1 Regnskap 2022-2023 og 2023-2024 ....................................................... 27 

5.1.1 Kommentarer til de enkelte prosjektene/prosjektklassene: R 22/23 ... 28 

5.1.2 Kommentarer til de enkelte prosjektene/prosjektklassene: R 23/24 ... 30 

6. Forslag og saker...................................................................................... 32 

6.1 Kampreglement landhockey ................................................................ 32 

6.2.1 Forslag fra Furuset Landhockeyklubb ....................................................... 32 

6.2.2 Forslag fra Furuset Landhockeyklubb Endring av §8 Utslagsmetoden 
punkt 2 uavgjorte kamper som skal avgjøres: ................................................... 32 

6.2.3 Forslag fra Trondheim Landhockeyklubb ................................................. 32 

6.2.4 Forslag fra Trondheim Landhockeyklubb ................................................. 33 

6.2.5 Forslag fra Furuset Landhockeyklubb ....................................................... 34 

6.2.6 Forslag fra Furuset Landhockeyklubb Endring av §21 Bestemmelser om 
kamplengder ..................................................................................................... 35 

6.2.7 Forslag fra Trondheim Landhockeyklubb ................................................. 36 

7. Avgifter for sesongene 2024/2025 og 2025/2026 ............................. 37 

8. Langtidsplan (LTP) ..................................................................................... 38 

9. Budsjett .......................................................................................................... 39 

10. Valg ............................................................................................................... 40 

6.2.2 10.1 Valgkomitéens innstilling: ............................................................ 40 

6.2.3 10.2 Innstilling Valgkomité: .................................................................. 40 

 

  



 
 

   
 

AGENDA 
 
1. Godkjenne de fremmøtte 

representantene. 
 

2. Godkjenne innkalling, saksliste og 
forretningsorden. 

 

3. Velge dirigent(er), referent(er), samt 2 
representanter til å underskrive 
protokollen. 

 
4.  Behandle beretning for seksjonen for 

siste årsmøteperiode. 
 
5. Behandle seksjonens regnskap som 

oversendes 
Forbundstinget/Forbundsstyret til 
godkjenning. 

  
6.  Behandle forslag og saker. 
 
7. Foreslå avgifter til sesongene (avgiftene 

fastsettes og godkjennes av 
Forbundstinget/Forbundsstyret). 

 
8.  Behandle langtidsplan. 
 
9.  Foreslå budsjett for kommende sesonger 

(Forbundstinget/Forbundsstyret vedtar 
budsjettet for kommende periode).  

 
10.  Foreta følgende valg: 
 1:  Leder   velges for 2 år 
 2:  Nestleder  velges for 2 år 
 3: Styremedlemmer: 

1. styremedlem velges for 2 år 
  2. styremedlem velges for 2 år. 
  3. styremedlem  velges for 2 år 
 4: Varamedlemmer: 

varamedlem velges for 2 år 
varamedlem velges for 2 år 
varamedlem velges for 2 år 
 

5: Foreslå representant til Forbundsstyret. Denne   
        velges formelt på Forbundstinget.  

6: Valgkomité med leder, 2 medlemmer og 1    
         varamedlem 

7: Representanter til Forbundstinget. 
 

Leder og Nestleder velges enkeltvis. De øvrige 
medlemmer til styret velges samlet. Der det velges flere 
varamedlemmer skal det velges 1. varamedlem, 2. 
varamedlem osv.   
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4. Årsberetning 2022-2024 
  

I de siste 2 år, har mange gjort en innsats for å bidra til 

utviklingen av landhockey. Men som en idrett med få 

medlemmer, har landhockey en god del utfordringer. 

Disse utfordringene inkluderer: økonomisk støtte basert 

på medlemstallet, likt deltagelse av alle klubber i 

aldersbestemte serier og minirunder, kursing til 

dommere, tilgjengelighet av baner til landhockey, 

begrenset tid av ildsjeler for å bidra, mangel på 

strategiske planer for å øke medlemstallet og 

samarbeidet med NBF.  

Som det viser seg, har de siste 2 årene ikke blitt lettere 

til tross av mange gode initiativer. Dette inkluderer: 

• God innsats fra klubbene på banen, dette inkluderer 

en fortsettelse av deltagelse av damer og jenter, 

hvor nå i 2 år både et jentelag og et damelag har 

deltatt i aldersbestemte serier, noe som ledet til en 

11er kamp for damer som høydepunkt under Mask 

Cup i 2023. I tillegg har vi sett både flere klubber 

som seriemestre, inkludert Oslo SK i innendørs, og 

en fortsettelse av gode prestasjoner fra Mask i 

aldersbestemte klasser. Mask og Furuset har også 

reist på Europacup, med 2 turer for Furuset og 1 tur 

for Mask. I den nyligste turneringer klarte Furuset å 

beholde plassen til Norge i Club Challenge II, en 

utmerket prestasjon. De siste 2 år har også 

Trondheim deltatt i serier for første gang, og vi 

gratulerer klubben med å ha etablert seg ordentlig i 

det norske landhockeymiljøet.  

 

• I det siste 2 år har landhockey intensivert 

samarbeidet med Eurohockey, som har inkludert 

2 store kurs arrangementer. Begge fikk 

økonomisk støtte gjennom Solidarity Grant, med 

den første rettet på dømming, og den andre på 

trenere. Før og gjennom NM 2023 ledet Jolanda 

fra Nederland en kurs for 10+ dommere fra ulike 

klubber. Tidlig i 2024 ledet Tim, som norsk 

landhockey tidligere kjenner fra landslaget i 

2019, 2 trenerkurs. Den første inkluderte 6 

trenere som alle hadde erfaring på Elite nivå, og 

den andre inkluderte 10+ trenere som ønsket å 

få L1 sertifisering. Dette var 2 større 

arrangementer som mange ulike klubber deltok i, 

og som det anbefales å fortsette med for å 

videreutvikle norsk landhockey. 

 

• I de siste 2 år har det vært mange forskjellige 

arrangementer, alt fra seriene både innendørs 

og utendørs, til Mask Cup, Trondheim Cup, 

Winter Cup og Furuset Cup. I de siste 2 årene 

har norske arrangementer begynt å tiltrekke seg 

et internasjonalt publikum, med deltagere fra 

over flere land i Skandinavia. Stort sett så har 

nettverket av seksjonen i Skandinavia blitt 

styrket de siste 2 årene, med flere fine 

samarbeidsmuligheter. 

 

• 2024 var også året landslaget gjorde en 

comeback. Etter 5 år siden siste landslaget i 
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Helsinki, deltok landslaget i innendørs EM i 

Portugal. Deltagelse var mulig gjennom 

Solidarity Grant fra Eurohockey, som bidro til at 

erfarne trenere som kunne ledet laget kunne 

komme til Norge. I tillegg til å være kreativ med 

de økonomiske rammene landhockey forholder 

seg til, var det også en kreativ holdning mot 

rekrutering. Ikke bare trenerne deltok i utvikling 

av norsk landhockey, men alle spillere ble 

påbudt minst 3 timer i rekruteringsarrangement, 

som ledet til totalt 36+ timer av deltagelse av 

landslagsspillere i rekrutering og utvikling av 

barn. Mange har nevnt dette var den mest 

organiserte og strukturerte landslagsturen så 

langt, med treningskamper i Sverige og et godt 

planlagt program. Dette ledet til en historisk 

første innendørs seier i Portugal over Litauen.  
 

• Siden siste årsmøte har vi sett starten på 

landhockey aktivitet i Bergen. Selv om det er i 

start-fasen, så er det ekstremt viktig at nye 

klubber blir etablert i de større byene, og etter 

Trondheim er dette det neste steget. Vi ønsker 

våre nye venner fra Bergen velkommen til 

landhockey familien og håper resten av miljøet 

støtter dem i sin reise å bli en vel-organisert 

landhockeyklubb. 

Som det viser seg, er det mange utfordringer for 

landhockey, men samtidig så er det mulig å oppnå noe 

stort med bra samarbeid og personer som stiller seg for 

frivilligheten. For det kommende styret vil det være 

essensielt å sette mål på hva medlemstallet burde være 

i 2 år, sette opp en strategi sammen med klubbene for 

å komme frem til dette, og for å få flere medlemmer til å 

skaffe lisenser. Ved siden av at medlemstallet og 

lokalutviklingen styrkes (med fokus på barn og unge), 

så burde det fortsettes med utviklingsprosjekter som for 

eksempel Solidarity grant, aktivitet for damer og jenter, 

landslaget og annet internasjonalt samarbeid.   
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4.1 Organisasjon og ledelse  

 

4.1.1 Styrets sammensetning i perioden 

 

I sesongen 2022/2023 og 2023/2024 har Hockeyseksjonen 

hatt følgende i styrer og komiteer.  

 

Seksjonsstyret: 
 

Styreleder:   Sebastian Skaugvoll (Furuset LHK) 

Nestleder:   Kamran Ashraf (Oslo SK) 
 

Styremedlem:  Richard Moore (Sagene IF) 

Styremedlem:  Mahin Akbar (Mortensrud-Aker SK) 

Styremedlem:  Shamaila Hussain (Furuset LHK) 
 

Varamedlem:  Jimena Val Gora (Sagene IF) 

Varamedlem: Shehryar Hussein (Oslo SK) 

Varamedlem:  Andrew Grant (Furuset LHK) 
 

Dommerkomité: 
 

Leder:   Mahin Akbar (Mortensrud-Aker SK) 

Medlem:  Paul R. von Dohren (Trondheim) 

Medlem:  Qasim Waheed (Furuset LHK) 
 

Seriekomité: 

Leder:   Richard Moore (Sagene IF) 

Medlem:  Jimena Val Gora (Sagene IF) 

Medlem:   Sebastian Skaugvoll (Furuset LHK) 
 

Internasjonal kontakt: 
 

 Sebastian Vonen Skaugvoll 

 

 

 

 

Internasjonale representanter: 
 

Sebastian Vonen Skaugvoll har representert 

seksjonsstyret i møter med Eurohockey gjennom 

perioden, inkludert Eurohockey konferanse i Tyskland i 

2023. I tillegg har Sebastian Vonen Skaugvoll blitt 

invitert som representant til en nylig opprettet panel 

relatert til «Diversity, Sustainability and Inclusion» fra 

Eurohockey.  

 

I 2023 reiste Jimena Val Gora til Equally Amazing 

konferansen til Eurohockey for å diskutere likestilling i 

idrett. 

 

I 2024 ble Asa Mallon valgt in til Eurohockey’s 

Development Committee, hvor han har fått en 2-års 

stilling som medlem. 

 

Valgkomité: 
 

Leder:  Khuram Shehzad (Mortensrud-Aker SK) 

Medlem:  Nathan Scrimgeor (Trondheim LHK) 

Medlem:  Amer Rauf (Oslo SK)  

Varamedlem:  Ammad Khan (Oslo SK)  

 

Administrativt ansvarlig: 
 

Det er avholdt 19 styremøter. Det er også blitt avholdt 5 

møter med klubbledere, av møter med klubbledere var 

2 såkalte «krisemøter».  
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4.1.2 Spesielle utfordringer 

 

Landhockey har noen primære utfordringer:  
 

1. Medlemstallet har gått ned de siste fem årene, med nå 

under 600 registrerte medlemmer. Dette har ledet til at 

landhockey har mistet rammetilskudd fra NIF. Selv om 

dette ikke er noe nytt siden siste årsmøte, så er den 

negative trenden en stor bekymring. Det er bra å se at 

noen klubber viser vekst i det siste året, men det vil kreve 

en felles innsats for at hele hockey skal kunne løfte 

medlemstallet. I tillegg er det viktig at de medlemmene 

som klubbene har også benytter lisens. Lisenser vil være 

den primære inntekten til landhockey inntil medlemstallet 

er over 1500, og derfor er det også en bekymring at 

lisenser har gått ned med 20% det siste året. 

 

2. I Årsberetning 2021/22 styret skrev «Vi ser at det er 

utfordringer når det gjelder frivillige ildsjeler i idretten vår. 

Vi ser at det er de samme personene som sitter i 

seksjonsstyret som gjør meste parten av jobben også i 

klubbene. Klubbene har kun 1-2 frivillige ildsjeler som 

jobber dag og natt. Uten disse blir det store utfordringer for 

klubbene i fremtiden.», dette fortsetter å være noe 

landhockey sliter med og er også synlig i styret, hvor 

oppgaver er ujevnt fordelt. Dette setter press på enkelte 

ildsjeler og har til tider begrenset mulighetene til hvordan 

seksjonen kan bistå klubbene. Høye forventninger fra 

klubbene til tider kan lede til at seksjonen må avvike fra 

sine prioriterer. 

 

 

 

 

 

3. For å øke medlemstallene vil landhockey trenge en klar 

plan og strategi. I tidsperioden 22-24 har seksjonen 

fremlagt en mulig vekstplan og forslag til klubbene. 

Dessverre har det vært begrenset med responser, som 

kan tyde på en mangel av kompetanse, på tid eller på 

motivasjon hos klubbene. Å øke medlemstallene vil være 

ekstremt viktig, og derfor er det sterkt anbefalt at det nye 

styre setter opp en arbeidsgruppe rundt dette med 

klubbene og lager klare mål for å oppnå. 

 

4. En av de største satsningsområder for å øke 

medlemstallene er barn. Status i landhockey per nå er at 

klubber deltar ulikt i barneserier, som har ledet til at de 

fleste aldersbestemte serier er gjennomført med 3 lag 

hver, og at noen minirunder har blitt kansellert. For å 

kunne tilby spennende muligheter til barn, er det viktig at 

flere klubber stiller med barn i både minirunder og seriene. 

I krisemøte kalt in i april 2024, ble klubbene enig for at alle 

stiller med minst 1 lag i minirunder. Lignende løfter kan 

bidra til å løse utfordringene og lede til en kritisk masse av 

lag som gjør det spennende nok for barn å komme tilbake. 

 

5. I de siste 2 år har det vært utfordringer med ommerkomite, 

både relatert til hvordan klubber stiller seg til komiteen og 

hvordan komiteen har klart å oppnå målene sine. Uten 

personer med bakgrunn i dømming i styret, har det vært en 

utfordring å få på plass nok dommersamlinger og kurs. 

Dette har nå ledet til en mangel av dommere på Elite nivå, 
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med kun få klubber som stiller med dommere her. For den 

aktuelle sesongen ble det vurdert å kansellere Elite 

sesongen på grunn av dommersituasjonen, noe som løste 

seg, men forblir en bekymring.  

 

6. Landhockey har hatt store utfordringer med baner, med 

både flom i Klemetsrudhallen og Voldsløkka. Seksjonen og 

Mask har gjort en meget innsats for å få de riktige 

instanser til å løse situasjonen, men dette har til tider ikke 

bidratt mye. Dette har ledet til en sveket tillit av landhockey 

i instanser som Bymiljøetaten, som burde hjelpe idretten 

istedenfor å motvirke den. Vi ser nå fram til den nye banen 

på Mortensrud, og håper det snart også kommer en 

løsning til Voldsløkka banen.  

 

7. Til sist har landhockey mistet administrativt støtte slutten 

2022 etter at grunntilskuddet fra NIF sluttet. Dette er en 

naturlig konsekvens av nedgangen i medlemstallet. 

Seksjonen har klart å gjennomføre mye av administrative 

jobben de siste 2 år, med minimalt støtte fra NBF. Om 

seksjonen skal oppnå sin maksimale potensial, vil et bedre 

samarbeid med NBF være nødvendig. For eksempel, for å 

formulere LTP, for å ha innsikt i økonomi, og for å vite hva 

som er mulighetene relatert til utvikling og støtteapparater. 

NBF har vært en flott samarbeidspartner i de behovene 

landhockey har hat de siste 2 årene (for eksempel sende 

ut fakturaer), men for å virkelig bli øke potensialet vil et 

bedre samarbeid være nødvendig.   

 
 
 

4.1.3 Opplæring/utdanning 
 
Det er avholdt 2 trenerkurs. 
  
Det er avholdt 1 dommerkurs. 
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4.2 Dommere 

 

4.2.1 Status dommersituasjon 

 

I løpet av inneværende sesongene (2022-2024) har 
dommerkomiteen arrangert tre dommersamlinger (innendørs 
22/23; Winter Cup 23; innendørs 23/24) med mål om å oppnå 
en felles forståelse av spillet og reglene blant dommerne. Selv 
om disse initiativene har styrket dommernes faglige 
kompetanse, har oppmøte og deltagelse til tider vært variert, 
og seksjonen kunne ønsket å ha organisert flere samlinger, 
spesielt for nybegynnere.  
 
Etter å ha blitt ledet av Kamran, Khidash og Wajid bestemte 
flertallet av komiteen å gå av, basert på interne utfordringen i 
kommunikasjon, og utilfredshet av medlemmene til klubbenes 
fremstilling. Derfor fikk dommerkomiteen en helt ny 
sammensetning i 2023. Den nye gruppen besto av Mahin, 
Paul og Qasim. Dette komite har ikke klart å løse 
utfordringene relatert til mangel av dommersamligner, og 
møtte også på en del flere utfordringer relatert til deltagelse av 
ulike klubber i dømming. Etter gode dialoger med forskjellige 
klubber fant komiteen en løsning til nåværende sesongen.   
 
Vi ser en positiv utvikling med flere nye, unge dommere som 
har kommet inn i miljøet etter at dommerkomiteen har stilt krav 
for at vær klubb skal ha 2 dommere påmeldt. Disse nye 
dommerne bringer med seg frisk energi og engasjement, noe 
som lover godt for fremtiden til norsk hockey. Deres deltakelse 
er avgjørende for å sikre en kontinuerlig tilførsel av dyktige 
dommere som kan bidra til å heve standarden på våre 
kamper. 
 

 
 

4.2.2 Dommerveiledning/Observasjon/Dommerkurs 

 
Våre dommere har vist fremragende engasjement og 
profesjonalitet ved å representere norsk landhockey på 
internasjonale arenaer. Deres innsats har bidratt til å heve 
standarden på turneringene og fremme rettferdighet og god 
gjennomføring. Følgende har deltatt i internasjonale 
turneringer: 
 

Divyabhanu Singh Rathore - Europe Club Challenge 
II 2023 i Kirklarelli 

Divyabhanu var dommer i Europe Club 
Challenge II i Kirklarelli i 2023, hvor han sikret 
rettferdighet og god gjennomføring av 
turneringen. 

 
Chauhdary Uzair Wafai - Europe Club Challenge III 
2023 i Gibraltar 

Uzair representerte norsk landhockey som 
dommer under Europe Club Challenge III i 
Gibraltar i 2023. Han bidro til en velorganisert og 
rettferdig turnering. 

 
Divyabhanu Singh Rathore - Europe Indoor IIA 2024 
i Paredes 

I 2024 dømte Divyabhanu i Europe Indoor IIA i 
Paredes, og hans presise dømming bidro til en 
jevn konkurranse. 
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Qasim Waheed - Europe Indoor Club Challenge I 
2024 i Ferrara 

Qasim dømte under Europe Indoor Club 
Challenge I i Ferrara i 2024, hvor hans 
rettferdige vurderinger sikret høy standard på 
konkurransen. 

 
Divyabhanu Singh Rathore - Europe Club Challenge 
II 2024 i Gibraltar 

Divyabhanu var også dommer i Europe Club 
Challenge II i Gibraltar i 2024, og hans 
kompetanse bidro til turneringens suksess. 

 
I tillegg deltok Chauhdary Uzair Wafai U4N programmet til 
Eurohockey for dommere. Det bør være et mål at flest mulig 
fra Norge går gjennom dette kurset for dommere. 
 
Seksjonen arrangerte også et flerdags dommerkurs i Norge i 
forbindelse med utendørs NM 2023. Kurset ble ledet av 
Eurohockey Educator Jolanda, hvor over 10 dommere deltok 
og fikk Eurohockey-diplom. 
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4.3 Arrangement  

 

4.3.1  Minirunder 

 

2 minirunder i Utendørs 2022  
5 minirunder i Innendørs 22/23  
Barneturnering under NM 22/23 for barna under 14  
4 minirunder i Utendørs 23  
5 minirunder i innendørs 23/24  
1 minirunde utendørs 24 (Lier)  

  
 

4.3.2 Seriespill 

 

Utendørs 2022  
 

Eliteserien 11 med 5 lag; G11-14 serien med 4 lag; 
Juniorserien med 3 lag; Oldboysserien med 4 lag; 
Miks13-16 serien 4 lag.  
 
Vi hadde følgende vinnere i de ulike klassene:  

Seriemester Elite: Furuset  
Seriemester G11-14: Mask  
Seriemester Junior: Mask  
Seriemester Oldboys: Mask 
Seriemester Miks 13-16: Mask  
NM Elite: Furuset  
NM Oldboys: Mask  
NM:13-16: Mask  

  
Innendørs 22/23  
 

Trondheim deltar i serie for første gang. Det ble spilt 5 
kamper i Trondheim. Også introduserer seksjonen en 
mixed U16 serie for å tilrettelegge for barn som er for 

gammelt for U14 men for ung for U19. Sagene IF deltar 
med et damelag i junior serien, som betyr at for første 
gang i en lang tid deltar et 100% damelag i en serie. 
For første gang blir det spilt kamper i Trondheim.  
Elite med 4 lag; 1.div 5 lag (et lag trakk seg); Junior 3 
lag (ink et damelag); Miks 13-16 3 lag; U14 3 lag. 
 
Vi hadde følgende vinnere i de ulike klassene:  

Seriemester Elite: Mask A  
Seriemester 1. Div: Mask B  
Seriemester G11-14: Mask  
Seriemester Junior: Mask   
Seriemester Miks 13-16: Mask  
NM Elite: Furuset  

  
Utendørs 2023  
 

Trondheim deltar for første gang i utendørs serien, igjen 
med kamper i Trondheim. 
 
Vi hadde følgende vinnere i de ulike klassene:  

Elite 4 lag; Oldboys 4 lag; U19 3 lag; U16 4 lag; 
U14 3 lag  
Seriemester Elite: Furuset  
Seriemester Oldboys: Mask 
Seriemester U19: Mask  
Seriemester U16: Mask  
Seriemester U14: Mask 
NM Elite: Mask  
NM Oldboys: Mask  
NM U19: Mask  
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Innendørs 23/24  
 

Innendørs 23/24 blir påvirket av flom som gjør 
Klemetsrudhallen for utilgjengelig for store deler av 
sesongen. Heldigvis er det mulig å finne en løsning til 
halltid og seriene kan bli gjennomført. Trondheim deltar 
ikke i serien men organiserer en vennskapelig turnering 
hvor 3 lag fra Oslo deltar. 
 
Vi hadde følgende vinnere i de ulike klassene:  

Elite 7 lag; U19 3 lag; U16 3 lag; U14 3 lag  
Seriemester Elite: Oslo SK  
Seriemester U19: Mask  
Seriemester U16: Mask  
Seriemester U14: Mask  
NM Elite: Mask  

  
Utendørs 24  
 

Det spilles nå Elite 11s 3 lag; Elite 7s 7 lag; U17 3 lag; 
U14 4 lag.  
 
 

4.3.3 Turneringer i regi av Hockeyseksjonen 

 

Hockeyseksjonen har organisert Norway Winter Cup i februar 
2023 og januar 2024, 2 vellykkete turneringer med 8 lag. I 
januar 24 deltok også et lag fra Sverige.  

 
 

4.3.4 Internasjonale turneringer 

 
Norske lag har deltatt i en rekke internasjonale turneringer i de 
siste 2 år. I 2023 skulle Kringsjå delta i Eurohockey Indoor 
Club Challenge II i Paredes, Portugal, men laget trakk seg fra 

turneringen. I det samme året deltok Mask i Eurohockey Club 
Challenge II i Kirklareli, Tyrkia, og deltok Furuset i Eurohockey 
Club Challenge III i Gibraltar. I 2024 deltok ingen Norske lag i 
en innendørs turnering fra Eurohockey, etter at Norge mistet 
plassen sin i Challenge II basert på sein kansellering av 
deltagelse. Utendørs deltok Furuset i Eurohockey Club 
Challenge II i Gibraltar, samtidig ble det ikke arrangert 
Eurohockey Club Challenge III hvor Mask skulle delta fordi det 
manglet en arrangør.  

 
Samtidig har noen Norske lag reist over grensen for 
vennskapelige internasjonale turneringer. For eksempel, så 
har Mask reist til Gøteborg i 2023 og i 2024 med jentelag og 
juniorlaget. Mask har også deltatt i Mason Cup 2023 og i 
Oldboys turnering i Odin i 2023. 
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4.4 Aktivitetstilbud  

 

4.4.1 Antall utviklingstiltak 

 
Antall nybegynnerkurs/hockeyskole:  6  
Camps:      4  
Antall minirunder:     17  

(2 utendørs 2022) 
(5 innendørs 22/23)  
(4 utendørs 2023)  
(5 innendørs 23/24)  
(1 utendørs 2024)   

Klubbmøter:      14  
(Gjennom invitasjon til seksjonsmøte) 

 
Andre tiltak/prosjekter: 
 

Nybegynnerkurs / hockeyskole  
 

Nybegynnerkurs har som mål å øke rekrutteringen i 
lokale klubber, som er i tråd med Norges 
Bandyforbunds hovedmål om økt medlemsvekst.  
 

Furuset LHK har avholdt nybegynnerkurs vår 2023 og 
vår 2024.  
 
Kringsjå SK har arrangert gratis hockeyskole for jenter 
og barn både innendørssesonger og 
utendørssesonger.  
 
Sagene IF har organisert gratis hockeyskole for små 
barn etter skoleferiene 2022 og 2023.  
 
Mask har tilbud gratis landhockeytrening i gymtimen 
gjennom besøk til lokale skoler. 

 
Hockeycamps  
 

Furuset LHK har organisert hockeycamps i juleferien 
2022 og vinterferien 2024.  
 
Sagene IF har organisert “Stjernesommer” landhockey 
aktivitet for barn i 1.-7. klasser i sommerferien 2022 og 
2024.  
 
Klubbmøter 
 

Landhockey seksjonen har avholdt regelmessige møter 
med klubber på individuell basis. Disse møter sørger for 
god dialog mellom klubber og seksjonen og støtter 
utviklings og andre tiltak gjennomført av klubbene. 
Klubbmøtene har vært spesielt viktig for etablering av 
hockey-aktivitet i nye områder som Trondheim og 
Stavanger som førte til deltagelse i serien (samt 
norgesmesterskap) av en klubb fra utenfor Oslo 
regionen for første gang i 2023. 
  
Ung Leder-kurs  
 

Ung lederprogrammet gir unge en mulighet til å utvikle 
lederegenskaper, utforske sitt potensiale, og bidra til å 
forme en positiv endring i sin lokalklubb.  
 
Jenter fra Kringsjå har deltatt på Ung lederkurs i 2023.  
 
Øvrige tiltak 
 

MASK har hatt samarbeid med lokale moské, flerukers 
prosjekt med landhockey på lørdager. 
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Tilbud for damer og jenter 
 

I utendørs 2022 begynte seksjonen med å organisere 
vennskapskamper for damer under Mask Cup og NM, 
hvor hovedsakelig spillere fra Sagene, Trondheim, 
Mask og Kringsjå har deltatt i. Dette har seksjonen 
fortsatt med under alle NM, og turneringer som ble 
organisert (Mask Cup og Winter cup). Høydepunkt kom 
under Mask Cup 2023, da det ble det spilt første 11 mot 
11 kamp med kun damer.   

 
Et damelag med spillere fra flere klubber har deltatt i 
junior serien i Innendørs 22-23; utendørs 23 og 
innendørs 23-24.  Utendørs 23, innendørs 23-24 og 
utendørs 24 har det vært et jentelag som har deltatt i 
U16 serien, etter at denne ble innført.  
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4.5  Anlegg  

 
De siste 2 år har det vært utfordringer med ulike baner. 
Hockeyseksjonen har jobbet tett med OIK og ulike klubber for 
å løse dette, men er ekstremt misfornøyd med ulike instanser 
som seksjonen hadde forventet hadde støttet oss gjennom 
disse utfordringer. Utfordringene som har vært er relatert til 
oversvømmelse i Klemetsrudhallen, som ledet til at kamper og 
treninger måtte flyttes til Furusethallen og det ble et tett skjema 
for kamper i innendørs sesongen 23/24. I tillegg har det vært 
store utfordringer rundt Voldsløkka banen, detaljert info om 
Voldsløkka følger nedenfor. Til sist så har Bymiljøetaten brukt 
lang tid for å tilrettelegge for landhockey på alternative baner i 
den perioden Voldsløkka ikke har vært tilgjengelig, som for 
eksempel kvaliteten av markeringer på Bryn, flytting av vanter 
til Veitvethallen, kvaliteten av Mortensrud 7er banen og netting 
på mål på Furuset Trimmen. For 24/25 sesongen vil landhockey 
ikke lenger bruke Veitvethallen, som også hadde sine 
utfordringer. Her håper vi fremgang i framtiden når det gjelder 
tilrettelegging for landhockey. En del av de nevnte utfordringer 
er fortsatt relevante, mens vi samtidig også gleder oss til nye 
løsninger og baner som snart er på plass. For framtiden 
anbefaler seksjonen et fokus på å ferdigstille den nye 
vannbaserte banen på Mortensrud, rehabilitering av 
Voldsløkka, rehabilitering av Furuset Trimmen, og muligens 
godkjennelse av en innendørs hall til landhockey i nærheten av 
Kringsjå området.  

 

 

 

 

4.5.1 Status anlegg 

 

Utendørs:  
Oslo: 

Voldsløkka  
(11er - Landhockeybane) 

Furuset Trimmen  
(7er– Kombibane fotball/landhockey inkl. 
landhockeymål og oppmerking) 

Bryn  
(11er – Midlertidig bane, fotballbane) 

Mortensrud  
(7er - For trening av aldersbestemte lag) 

 
Trondheim: 

Eberg Kunstgress  
(11er, fotballbane) 

 
Innendørs: 

Oslo: 
Klemetsrudhallen  
Furuset Idrettshall  
Vahl flerbrukshall  

 
Trondheim: 

Trondheim Spektrum 
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4.5.2 Nye/planlagte anlegg i regionen 

 

Utendørs: 
 Mortensrud Idrettsanlegg (Klar august 2024) 

 
Innendørs: 
 Voldsløkka skole (Klar 2027) 
 

 

4.5.3 Fordeling av halltid/ fordelingsprosesser 

 
Fordeling av halltid om vinteren og treningstid om sommeren 
fordeles av OIK til hockeyseksjonen. OIK har vært en fin 
samarbeidspartner gjennom de siste 2 år, både med å 
informere landhockey om saker hvor Bymiljøetaten ikke har 
kommunisert nok, og når det ble en risiko for at rehabilitering 
av Voldsløkka ikke skulle være på plass tidsnok.  
 

 

4.5.4 Status på Voldsløkka 

 
Det er ikke helt tydelig på når det vil ligge nytt teppe på 
Voldsløkka. Bym ser på alternativene for et bra teppe som 
egner seg til islegging, men har tatt innspill fra 
hockeyseksjonen in i vurderingen. I tillegg har 
hockeyseksjonen mottatt et brev fra Næringsdepartementet av 
Byrådet Oslo som tilsier det nye teppe skal tilrettelegges for 
landhockey. 

 
Historisk oversikt av aktivitet rundt Voldsløkka: 
 

September: Bym sier at de ønsker å legge nytt teppe som 
funker for bandy og landhockey, skal være klar våren 2024, 

spør NBF (bandy og landhockey og Sagene IF om 
godkjenning. 

 
November: Etter å ikke ha hørt noe, følger landhockey opp 
med OIK hva som er status (svar: dem holder på, men 
Voldsløkka banen er merket som en top-prioritet for 
Bymiljøetaten). 

 
November: Seksjonen konfronterer Bymiljøetaten på 
fordelingsmøte hvorfor vi ikke har hørt noe enda og hvorfor 
dem ikke snakker med oss, fikk vite at status er påvirket av 
valget, og 2024 budsjettet må bli godkjent først. 

 
Desember: Seksjonen stiller til intervju av Oslo Avisa som 
ønsket å skrive en sak om banen. 

 
Januar: Etter å ikke hørt noe mer i januar, begynner seksjonen 
å ringe de 2 ansvarlige personer i Bym men telefonene blir 
ikke svart. 

 
Februar: Landhockeyseksjonen tar kontakt med media for å 
oppdatere dem om saken og mulig skriv, sånn at dem er 
oppdatert av siste. 

 
Februar: Får endelig kontakt med Bym, gir ikke tydelig svar og 
vil vente til etter vinterferien 
Februar: Sagene IF, OABR og Landhockey skriver samtlige et 
brev til Næringsdepartementet i Oslo Byråd – svaret kommer i 
april. 

 
Februar: Bymiljøetaten sier de gjerne mottar anbefalinger og 
innspill, landhockey sender over preferanser (fe anbefaling til 
leverandør som ble delt av Amjad Munir). 

 



 

  17 

Mars: Ingen tydelig svar fra Bymiljøetaten, ønsker å vente til 
etter påske med oppdatering, landhockey ber NBF stille seg 
mer aktivt mot saken.  

 
April: NBF stiller seg mer aktivt og får endelig svar om hva 
som kan forventes av med banen. At teppet kan tilrettelegge 
for is er en prioritert, dem vi legge et teppe som egner seg 
best til det men samtidig kan benyttes om sommeren, her vil 
Bymiljøetaten bruke innspillet. landhockey har gitt relatert til 
leverandører som har utviklet landhockeybaner i Nederland 
som kan islegges 
 
April: Landhockey, OABR og Sagene IF får svar av Byrådet på 
brevet sendt i februar, som tilsier banen skal funke for både 
bandy og landhockey. 

 
Gjennom det hele så har seksjonen, NBF og Sagene IF vært i 
kontakt, og alle parter deler frustrasjonene som miljøet 
opplever. 
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4.6 Trener  

 

4.6.1 Trenersituasjonen 

 
Vi har ikke mange kvalifiserte trenere. Klubbene må jobbe mer 
internt med å skaffe flere frivillige til å ta treneransvaret. Vi ser 
at det er 1-2 personer som trener alle lagene i samme klubb. Vi 
oppfordrer klubbene i å investere i trenerkurs i regi Eurohockey 
– C4E eller å søke deltagelse i kurs arrangert av FIH som 
seksjonen har delt flere ganger på sin Facebook side. 
 

4.6.2 Trenerkurs 

 
Amjad fra Mask er meldt på C4E i 2024. Usman fra Mask har 
fulført første året, men aldri tatt opp andre året for å 
gjennomføre sin C4E etter flere tilbud. Khidash og Divyabhanu 
har allerede fullført kurset.  
 
Det ble avholdt L1 kurs ledet av Eurohockey educator Tim 
Broenink i januar 2024, hvor 7 deltagere (fra Oslo, Mask, 
Sagene, Kringsjå og Trondheim) fikk L1 (begynner) 
trenerdiplom. 

 
Rundt landslaget ble det avholdt en avansert trenerkurs, ledet 
av Tim Broenink. Her deltok 5 trenere (Khidash fra Furuset, 
Usman og Amjad fra Mask, Paul fra Trondheim og Konstantin 
fra Sagene   
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4.7  Måltall  

 

4.7.1 Lisenser  

 

Lisenser 2022-2023 
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Lisenser 2023-2024 
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Utvikling lisenser landhockey 2010-2024 
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4.7.2 Aktivitetstall  

 

Aktivitetstall 2022 
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Aktivitetstall 2023 
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Utvikling Aktivitetstall landhockey 2001-2023 
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5. Regnskap  
 

Forbundstinget i 2018 vedtok at forbundets seksjonsårsmøter 
skal avholdes hvert annet år, og ikke hvert år som tidligere. 

Seksjonsårsmøtet i 2024 skal dermed behandle regnskapet 
for sesongen 22/23 og 23/24 samt budsjetter for sesongene 
24/25 og 25/26. 

Generelt: 
 

Norges Bandyforbund med sine tre idretter 
(seksjoner/avdelinger) er et juridisk subjekt. Norges 
Bandyforbund er et fullverdig medlem av Norges 
Idrettsforbund og har igjennom dette status som et 
organisasjonsledd i idrettsorganisasjonen. Det er på grunnlag 
av status som et organisasjonsledd at Norges Bandyforbund 
har både demokratiske rettigheter og plikter i 
idrettsorganisasjonen. Det er organisasjonsleddene og 
medlemmene som igjennom sitt medlemskap i et 
organisasjonsledd har sine rettigheter og plikter. 

Seksjonene i Norges Bandyforbund er ikke organisasjonsledd 
i idretten eller selvstendige juridiske subjekter. Seksjonene er 
organisatorisk et utvalg/avdeling underlagt Norges 
Bandyforbunds styre, men er gitt noen fullmakter for å forvalte 
de respektive idretters organiserte aktivitet. 

Seksjonene har derfor ikke et eget regnskap eller besitter 
aktiva (for eksempel bankkonto). Da seksjonene ikke er et 
juridisk subjekt har de ikke grunnlag for å ha 
personalansvar/ansatt. Samtlige ansatte som ivaretar  

oppgaver for seksjonene er ansatt i Norges Bandyforbund, 
som har det formelle arbeidsgiveransvaret. 

Seksjonen kan ikke forplikte organisasjonen igjennom avtaler. 
Alle avtaler som forplikter organisasjonen, må signeres av 
Forbundsstyret (de som av Forbundstinget er tildelt 
signaturrett for organisasjonen). 

Det utarbeides derfor kun ett fullverdig regnskap for Norges 
Bandyforbund hvert år. Dette er det regnskapet som 
organisasjonen er lovpålagt å utarbeide for innrapportering til 
NIF og Brønnøysund med styrets økonomiske beretning, 
revisors og kontrollkomiteens beretning. De 
offisielle/fullstendige regnskapene, som viser den samlede 
økonomiske stillingen pr 31. desember hvert år for Norges 
Bandyforbund, behandles for to år av gangen på 
Forbundstinget. 

Til og med regnskapsåret 2018/2019 fulgte Norges 
Bandyforbunds regnskaper et avvikende regnskapsår. Det 
avvikende regnskapsåret var tilpasset sesongene til 
forbundets idretter og løp fra 1. mai til 30. april. Idrettsstinget 
2018 vedtok endring i Idrettsforbundets lov slik at samtlige 
organisasjonsledd skal føre regnskaper som følger 
kalenderåret. Fra 1. januar 2020 løper Norges Bandyforbunds 
regnskapsår fra 1. januar til 31. desember hvert år. 

Et regnskap, som følger sesongen, gir en betydelig bedre 
oversikt/informasjon om driften av den organiserte aktiviteten. 
For å ivareta dette vil seksjonens regnskaper og budsjetter 
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fortsatt være basert på det avvikende regnskapsåret (1. mai til 
30. april). 

Som beskrevet ovenfor kan ikke seksjonene ha egen balanse. 
Samtlige bankkonti og eiendeler eies av Norges Bandyforbund 
(felleskapet). Seksjonene er ikke organisasjonsledd i henhold 
til idrettens lov. Seksjonene kan derfor ikke disponere/opprette 
egne bankkonti eller besitte eiendeler. 

På grunnlag av seksjonenes aktivitetsplaner tildeler 
Forbundsstyret seksjonene hvert år et arbeidsbudsjett 
(aktivitetsbudsjett), som seksjonene har til disposisjon til drift 
av sine aktiviteter. Det føres derfor ikke egne regnskaper for 
seksjonene, men en oversikt som viser 
avdelingens/seksjonens forbruk i forhold til den 
rammen/budsjettet som er tildelt av Forbundsstyret. Det er 
dette aktivitetsbudsjettet/regnskapet som behandles av 
seksjonsårsmøtene hvert år. Seksjonsårsmøtene fastsetter 
seksjonens aktivitetsbudsjett innenfor rammen som er vedtatt 
av Forbundsstyret. 

Regnskapene og budsjettene presenteres i henhold til 
standard prosjekt/aktivitetsregnskapsoppstilling. 
Prosjektoppstillingen inndeles i klasser i henhold til idrettens 
standard prosjektplansoppstilling. Budsjettet følger den 
samme oppstillingen og aggregeringsnivået som oppstillingen 
av regnskaps-rapportene. 

Seksjonsstyret anser at de fremlagte aktivitetsregnskaper og 
budsjetter er på et detaljnivå som er hensiktsmessig for 
årsmøtets behandling. Det gjøres oppmerksom på at inntekter 

føres som – (minus) tall i regnskapene/budsjettene. Et resultat 
med et – (minus) tegn foran er et positivt resultat (overskudd). 

For å bevare en oversikt over den enkelte seksjons 
økonomiske stilling i forhold til de øvrige seksjonene og NBF, 
føres seksjonenes regnskapsresultat for hver sesong mot 
egen balansekonto i Norges Bandyforbunds balanse. Denne 
kontoen er Norges Bandyforbunds eiendom og inngår i 
forbundets samlede egenkapital. 

Seksjoner som har «tilgodehavende» i forhold til felleskapet 
kan disponere disse midlene med Forbundsstyrets samtykke. 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 
 

   
 

5.1 Regnskap 2022-2023 og 2023-2024 
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5.1.1 Kommentarer til de enkelte prosjektene/prosjektklassene: R 22/23 

Styrke idrettens rolle i samfunnet 
 

Det er benyttet kr 23.364, - av et budsjett på kr 203.200,- i 
denne klassen. Av de midlene som er benyttet er kr 4.269, - til 
informasjon og felles forsikring. 
Forbundsstyret og seksjonene er enige om at det er viktig for 
organisasjonens samtlige ledd å øke kompetanse og 
ressurser til informasjon og kommunikasjon. Det ble derfor 
inngått et samarbeid med firmaet Affinitet as om å utarbeid et 
strategisk grunnlag for dette arbeidet. En mindre andel av 
disse kostandene er belastet seksjonene. Samarbeidet med 
Affinitet as ble ikke som forventet og er terminert. Det har 
påløpt vesentlige kostnader i forbindelse med dette 
samarbeidet, men på grunn av at dette ikke har gitt noe bidrag 
til hockeyseksjonens virksomhet, har forbundsstyret kommet 
til at seksjonen ikke bør belastes større andel av de påløpte 
kostnadene for dette prosjektet. 
Til seksjonens utviklingsvirksomhet er det til sammen benyttet 
Kr. 19.095, -, som er vesentlig lavere enn budsjettert. 
 
Idrettslagene aktivitetstilbud 
 

De samlede inntektene i denne klassen er lavere enn 
budsjettert. Dette skyldes at det ble påmeldt noe færre lag, i 
noen klasser, enn det som ble forventet ved budsjetteringen.  
Diverse utgifter serier, som er ført på prosjekt 40990, består 
av kostnader til medaljer, pokaler og andre kostander direkte 
relatert til driften av seriene. 
Driften av seksjonens serier denne sesongen har et 
overskudd på kr 45.216, -.  
 
 
 

Landslag 
 

Det ble ikke budsjettert med å benytte ressurser på 
landslagsvirksomhet denne sesongen. 
 
Kompetanseutvikling 
 

Det er benyttet vesentlig mindre på kompetanseutvikling 
denne sesongen. Det er primært at det er benyttet mindre 
midler på dommerutdanning enn budsjettert, som er grunnen 
til dette. 
 
Andre innsatsområder 
 

Utgiften på prosjekt 86000 er seksjonenes andel av tilskudd til 
NBFs regionale virksomheten. Dette er i henhold til tidligere 
forbundstingsvedtak.  
Kostnaden på prosjekt 87000 er den årlige 
medlemsavgiften/kontingenten til IHF/EHF.  
Kontingent til SFF ble tidligere trukket fra rammetilskuddet 
(post 2. Ref. prosjekt 98060) før fordelingen av dette tilskuddet 
til særforbundene. Fra 2021 faktureres denne kostnaden de 
respektive særforbund. Kostnaden som er ført her er 
hockeyseksjonens andel av kostnaden som er fakturert NBF. 
 
Styrer og komiteer 
 

Kostnadene for de enkelte komiteene varierer noe i forhold til 
budsjettet, men samlet er kostnadene for denne klassen 
lavere enn budsjettert. 
 
Administrasjon 
 

Administrasjonskostnaden er noe høyere enn budsjettert. 
Grunnen til dette er primært høyere lønns- og felleskostnader. 
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Sponsor/salgs inntekter 
 

Seksjonen har ikke hatt inntekt fra sponsorer eller salg i 
perioden. 
 
Andre inntekter 
 

Årsavgiften, som er kr 750,- pr klubb, betales av klubber som 
deltar med lag i forbundets eller regionenes seriespill. Denne 
avgiften vedtas av forbundstinget.  
 
Lisens 
 

Ved budsjetteringen var det forventet at aktiviteten ville øke 
etter pandemien. Det ble ikke slik. Dette, sammen med økning 
i skadeutbetalingene, som førte til høyere premie på 
ulykkesforsikringen, som er tilknyttet lisensordningen, førte til 
vesentlig lavere nettoinntekt til seksjonen fra lisensordningen 
enn forventet. 
 
Rammetilskudd 
 

NBFs idretter tildeles andel av de offentlige tilskuddene 
(tippemidlene/rammetilskuddet) på tilsvarende måte som de 
var selvstendige særforbund. Grensen for at en gren/idrett gis 
tildeling fra tippemidlene (offentlige midler), er at 
grenen/idretten har minst 1500 medlemmer registrert på 
idrettsregistreringen, året før tildelingen. Antall registrerte 
medlemmer i hockey har falt under 1500. Hockey skulle derfor 
ikke ha fått tildelt rammetilskudd denne perioden, men NIF 
aksepterte, i en overgangsperiode, at hockey fikk tildelt et 
avkortet engangstilskudd denne sesongen.  
 

Seksjonens driftsresultat for perioden er positivt kr 81.893, - 
 
Disponering av seksjonens/avdelingen driftsoverskudd kr 
81.893., - 
Driftsresultatet, som ikke disponeres til egne fond eller andre 
avsetninger, henføres seksjonenes «egenkapital», som 
kommer frem av seksjonens balansekonto i Norges 
Bandyforbunds regnskaper. Denne balansekontoen vil derfor 
hvert år justeres i henhold til resultatet på seksjonens 
aktivitetsregnskap. Seksjonenes balansekonti er formelt 
Norges Bandyforbunds eiendom og inngår som en del av 
NBFs samlede egenkapital. For inneværende 
regnskapsperiode er seksjonens «driftsoverskudd» kr 81.893, 
- henført seksjonens «egenkapital». 
 
Seksjonens «egenkapital», som ved inngangen til 
regnskapsperioden, var positiv kr 609.993,17, er etter 
disposisjonen av overskuddet kr 691.893,17. 
 
Seksjonen kan med forbundsstyrets samtykke disponere sin 
«egenkapital».  
 
Det gjøres oppmerksom på at NBFs regnskaper for 2023 ikke 
er revidert. 
 
 
 
 
 
  



 
 

   
 

5.1.2 Kommentarer til de enkelte prosjektene/prosjektklassene: R 23/24 

 

Styrke idrettens rolle i samfunnet 
 

Det er benyttet kr 9.170,- av et budsjett på kr 213.400 i denne 
klassen. Av de midlene som er benyttet er kr 3.200,- til 
informasjon og felles forsikring. 
Forbundsstyret og seksjonene er enige om at det er viktig for 
organisasjonens samtlige ledd å øke kompetanse og 
ressurser til informasjon og kommunikasjon.  
Til seksjonens utviklingsvirksomhet er det benyttet Kr. 5.970,-, 
som er vesentlig lavere enn budsjettert. 
 
Idrettslagenes aktivitetstilbud 
 

De samlede inntektene i denne klassen er i tråd med budsjett.  
Div. utgifter serier, som er ført på prosjekt 40990, består av 
kostnader til medaljer og pokaler. 
 
Landslag 
 

Det ble ikke budsjettert med å benytte ressurser på 
landslagsvirksomhet denne sesongen, men til denne 
virksomheten er det brukt kr. 97.332,-. 
 
Kompetanseutvikling 
 

Det er benyttet vesentlig mindre på kompetanseutvikling 
denne sesongen. Det er ikke registrert kostnader til 
trenerutvikling og vesentlig mindre til dommerutvikling, enn 
budsjettert.  
 
 
 
 

Andre innsatsområder 
 

Utgiften på prosjekt 86000 er seksjonenes andel av tilskudd til 
NBFs regionale virksomhet. Dette er i henhold til tidligere 
forbundstingsvedtak.  
Kostnaden på prosjekt 87000 er den årlige 
medlemsavgiften/kontingenten til IHF/EHF.  
Kontingent til SFF ble tidligere trukket fra rammetilskuddet 
(post 2. Ref. prosjekt 98060) før fordelingen av dette tilskuddet 
til særforbundene. Fra 2021 faktureres denne kostnaden de 
respektive særforbund. Kostnaden som er ført her er 
hockeyseksjonens andel av kostnaden som er fakturert NBF. 
 
Styrer og komiteer 
 

Kostnadene for de enkelte komiteene varierer noe i forhold til 
budsjettet, men samlet er kostnadene for denne klassen 
vesentlig lavere enn budsjettert. 
 
Administrasjon 
 

Administrasjonskostnaden består av felleskostnader og 
kostnader direkte relatert til hockeyseksjonens drift. Disse 
kostandene er i henhold til budsjettet.  
 
Sponsor/salgs inntekter 
 

Seksjonen har hatt inntekt fra sponsorer på kr. 2.000,- i 
perioden.   
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Andre inntekter 
 

Årsavgiften, som er kr 750,- pr klubb, betales av klubber som 
deltar med lag i forbundets eller regionenes seriespill. Denne 
avgiften vedtas av forbundstinget.  
 
Lisens 
 

Ved budsjetteringen var det forventet at aktiviteten ville øke 
etter pandemien. Det ble ikke slik. Dette, sammen med økning 
i skadeutbetalingene som førte til høyere premie på 
ulykkesforsikringen, som er tilknyttet lisensordningen, førte til 
vesentlig lavere nettoinntekt til seksjonen fra lisensordningen 
enn forventet. Seksjonens netto inntekt fra lisensordningen er 
derfor vesentlig lavere enn budsjettert. Antall løste lisenser i 
hockey er redusert med 44 i forhold til forrige sesong. Dette 
utgjør en reduksjon på 21% som gir grunn til stor bekymring 
for hockeyidrettens videre utvikling. 
 
Rammetilskudd 
 

NBFs idretter tildeles andel av de offentlige tilskuddene 
(tippemidlene/rammetilskuddet) på tilsvarende måte som de 
var selvstendige særforbund. Grensen for at en gren/idrett gis 
tildeling fra tippemidlene (offentlige midler), er at 
grenen/idretten har minst 1500 medlemmer registrert på 
idrettsregistreringen året før tildelingen. Antall registrerte 
medlemmer i hockey har falt under 1500. Hockey skulle derfor 
ikke ha fått tildelt rammetilskudd denne perioden, men er, som 
et overgangsbidrag, tildelt kr. 50.000,- av tilskuddet til NBF. 
Det ble i 2022 budsjettert med kr 100.000,- på denne posten. 
Dette var basert på forventningen om at hockeyseksjonens 
medlemstall igjen ville øke, men antall medlemmer 
(idrettsregistreringen) har blitt færre. Dette får konsekvens for 
beregnet tilskudd. Antall registrerte medlemmer på 
idrettsregistreringen i 2022 og 2023 var henholdsvis 590 og 

561. Det ble en reduksjon i antall medlemmer 
(idrettsregistreringen) er redusert med 29 eller 4,9%. Dette 
sammen med stor reduksjon i antall lisenser tilsier at 
hockeymiljøet bør vurdere hvordan hockeyseksjonens 
ressurser innrettes.  
 
Seksjonens driftsresultat for perioden er negativt kr 
52.299,- 
 
Disponering av seksjonens/avdelingen driftsunderskudd 
kr 52.299.,- 
 

Driftsresultatet, som ikke disponeres til egne fond eller andre 
avsetninger, henføres seksjonenes «egenkapital», som 
kommer frem av seksjonens balansekonto i Norges 
Bandyforbunds regnskaper. Denne balansekontoen vil derfor 
hvert år justeres i henhold til resultatet på seksjonens 
aktivitetsregnskap. Seksjonenes balansekonti er formelt 
Norges Bandyforbunds eiendom og inngår som en del av 
NBFs samlede egenkapital. For inneværende 
regnskapsperiode er seksjonens «driftsunderskudd» kr 
52.299,- henført seksjonens «egenkapital». 
 
Seksjonens «egenkapital», som ved inngangen av 
regnskapsperioden var positiv kr 691.893,17, er etter 
disposisjonen av underskuddet kr 639.594,17. 
 
Seksjonen kan med forbundsstyrets samtykke disponere sin 
«egenkapital».  
 
Det gjøres oppmerksom på at NBFs regnskaper for 2023 ikke 
er revidert.  
 

 
  



 
 

   
 

6.  Forslag og saker  
 
 

6.1 Kampreglement landhockey 

(Krever kvalifisert 2/3 flertall av avgitte 

stemmer for å bli vedtatt) 

 

6.2.1 Forslag fra Furuset Landhockeyklubb 

Endring av §6 Dommere, kampsekretærer og arrangør punkt 9.  
 

Slik lyder §6 punkt 9 i dag: 

Administrerende myndighet kan fastsette regler for klubbenes 

plikter i forhold til antall dommere og antall kamper disse må 

dømme i løpet av en sesong.  

  

Bestemmelsen ønskes endret til: 

Det foreslås nytt punkt 9 under §6 (helt ny tekst) 

Alle klubber/lag som deltar i serien, må stille med minst 2 Elite 

dommere til Eliteserien som er tilgjengelige hele serien. Dette 

kan suppleres med en tredje dommer. Ved avvik på dette 

bøtelegges klubben med et gebyr på 2000,- per dommer. 

 

 

6.2.2 Forslag fra Furuset Landhockeyklubb 
Endring av §8 Utslagsmetoden punkt 2 uavgjorte kamper som 
skal avgjøres: 

 

Slik lyder §8 punkt 2 i dag: 

Hvis intet annet er bestemt, skal det ved uavgjorte kamper 

som skal avgjøres og/eller som spilles etter utslagsmetoden, 

spilles en forlengelse á 2x5 min. innendørs og 2 x 7,5 min. 

utendørs, evt. shootout til vinner er kåret.  
  
Bestemmelsen ønskes endret til:  
Det foreslåes et tillegg i § 8. punkt 2 
Hvis intet annet er bestemt, skal det ved uavgjorte kamper 

som skal avgjøres og/eller som spilles etter 

utslagsmetoden, avgjøres med straffer (3 hver i innendørs og 5 

hver i utendørs etter FIH sine retningslinjer). 

 

 
6.2.3 Forslag fra Trondheim Landhockeyklubb 
Endring av §10 Utsettelse av kamper 

 

Bakgrunn 
Trondheim Landhockey ønsker å ta inn en bestemmelse i § 10 
for å gi unntak fra kampavbestillingsregler ved kansellering av 
fly/tog ved reiser lenger enn 300 km én vei. Denne policyen er 
utformet for å beskytte både TLK som reiser til Oslo, og 
klubber fra Oslo som reiser til Trondheim mot ytterligere 
økonomiske straffer dersom de ikke er i stand til å reise på kort 
varsel som følge av eksterne reisekanselleringer. Vi 
understreker at dette også beskytter lag som reiser til 
Trondheim. 
  

 
Slik lyder § 10 i dag:  
Bare den myndighet som har berammet en kamp, kan utsette 
den. Utsettelse skal meddeles berørte klubber og dommere så 
snart som det overhodet er praktisk mulig. Dersom en kamp 
ikke kan avvikles etter planen uten at noen av lagene er skyld i 
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dette, for eksempel ved dobbeltbooking av bane som skyldes 
feil hos baneeier, skal arrangøren straks melde fra til 
administrerende myndighet.   
Utsettelsesgrunn er også deltagelse i turneringer for klubber 
og landslag som ikke var kjent før serieoppsettet ble klart. 
Kampen skal settes opp på nytt.   
  
Ved søknad om utsettelse av kamper skal klubben som ber om 
utsettelse betale en utsettelses gebyr for at søknaden skal 
kunne behandles av administrerende myndighet. Søkeren er 
pliktig til å fremvise kvittering. Utsettelsessøknaden skal 
fremvise årsak til utsettelse og forslag til ny tid, dato og sted 
etter enighet med motstander. Motstanderlaget må skriftlig 
samtykke om dette til administrerende myndighet for at 
søknaden skal behandles. Administrerende myndighet gis 
tillatelse til fravikelse av gebyret.  
  
Utsettelsesgebyr settes til følgende:  
  
Ved søknad sendt inn med mer enn 72 timer til kampstart: 
500,-.  
Ved søknad sendt inn med mindre enn 72 timer til kampstart: 
1000,-.  
Ved søknad sendt inn mer enn 2 uker til kampstart: 0,-.  
  
Bestemmelsen ønskes endret til:  
Det foreslåes et tillegg i §10. 

Bare den myndighet som har berammet en kamp, kan utsette 
den. Utsettelse skal meddeles berørte klubber og dommere så 
snart som det overhodet er praktisk mulig. Dersom en kamp 
ikke kan avvikles etter planen uten at noen av lagene er skyld i 
dette, for eksempel ved dobbeltbooking av bane som skyldes 
feil hos baneeier, skal arrangøren straks melde fra til 
administrerende myndighet.   

Utsettelsesgrunn er også deltagelse i turneringer for klubber 
og landslag som ikke var kjent før serieoppsettet ble klart. 
Kampen skal settes opp på nytt.   
  
Ved søknad om utsettelse av kamper skal klubben som ber om 
utsettelse betale en utsettelses gebyr for at søknaden skal 
kunne behandles av administrerende myndighet. Søkeren er 
pliktig til å fremvise kvittering. Utsettelsessøknaden skal 
fremvise årsak til utsettelse og forslag til ny tid, dato og sted 
etter enighet med motstander. Motstanderlaget må skriftlig 
samtykke om dette til administrerende myndighet for at 
søknaden skal behandles. Administrerende myndighet gis 
tillatelse til fravikelse av gebyret.  
  
Utsettelsesgebyr settes til følgende:  
  
Ved søknad sendt inn med mer enn 72 timer til kampstart: 
500,-.  
Ved søknad sendt inn med mindre enn 72 timer til kampstart: 
1000,-.  
Ved søknad sendt inn mer enn 2 uker til kampstart: 0,-.  

  
Unntak for kansellering av reiser:  
Der et lag opplever kanselleringer av fly/tog utenfor deres egen 
kontroll, gjelder ikke lenger utsettelsesgebyr. Dokumentasjon 
fra relevant transportleverandør som beviser kanselleringer må 
fremlegges. Dette gjelder kun lag som reiser mer enn 300 km 
én vei.  
 

 

6.2.4 Forslag fra Trondheim Landhockeyklubb 
Endring av §12 Økonomiske bestemmelser punkt 4.  

 
Bakgrunn 
Trondheim Landhockeyklubb ber om denne nye 
bestemmelsen for å støtte deres fortsatte engasjement i norsk 
hockey. Med de økende kostnadene for reise og opphold blir 
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det vanskeligere å ha råd til å reise til Oslo for kamper, og 
denne støtten vil bidra til å dekke rundt 33 % av kostnadene 
våre per kamphelg. Denne støtten vil også bli gitt til lag i Oslo 
dersom de reiser til Trondheim eller andre byer for kamper i 
fremtiden.  
  

 
Slik lyder § 12 i dag:  
Ved serieavvikling med lag som reiser mer enn 100 km hver 
vei, skal alle lag innbetale et reiseutjevningsbeløp sammen 
med seriepåmeldingen. Beløpet bestemmes av 
administrerende myndighet. Når serien er avsluttet, fordeles 
reiseutjevningskassen.   
 
Bestemmelsen ønskes endret til:  
Det foreslåes to tillegg i §12. punkt 4.   

Ved serieavvikling med lag som reiser mer enn 100 km hver 

vei, skal alle lag innbetale et reiseutjevningsbeløp sammen 

med seriepåmeldingen. Beløpet bestemmes av 

administrerende myndighet. Når serien er avsluttet, fordeles 

reiseutjevningskassen.   

  

4.1  

Skulle lag bli pålagt å reise mer enn 100 km for å oppfylle 

ligaoppgjørene, er alle lag i ligaen pålagt å bidra til et 

reisefond.  

Dette bidraget til et reisefond er ikke nødvendig hvis alle 
deltakende lag er lokalisert i samme by.  
 

Dette er et fast bidrag på 10000 NOK per lag per serie.  
 

4.2  
Skulle lag være pålagt å reise mer enn 100 km for å delta i 
NM, må alle lag med base i vertsbyen bidra med 2500 NOK til 
et reisefond. Disse pengene bevilges så av Hockeyseksjonen 
til omreisende lag.   

  
 

6.2.5 Forslag fra Furuset Landhockeyklubb 
Endring av §19 Aldersbestemte klasser punkt 1: Seriespill 

 

Slik lyder §19 punkt 1 i dag: 

For aldersbestemte klasser opprettes det serier der det finnes 

mange nok lag. Dette etter seksjonens bestemmelser. Etter 

søknad til NBFs seksjonsstyre kan det også opprettes 

interkretsserier. Seriekamper for aldersbestemte klasser i 

utendørs kan settes opp i henhold til Hockey5s regler fra FIH. 

Minste antall spillere for å unngå walkover settes til 3 spillere. 
Om man ikke spiller Hockey5s, skal seriene spilles med 

følgende format: 

Junior (gutter og jenter): 7 mot 7 i 7er bane. Minste antall 

spillere for å unngå walkover settes til 4 spillere. 
Gutter 11-14: 5 mot 5 i 5er bane (ca. 55-45m x 23m). Minste 

antall spillere for å unngå walkover settes til 3 spillere. 

Administrerende myndighet kan, ved ønske fra klubbene før 

seriestart, sette opp serien som 7 mot 7 på 7er bane med 

minste antall spillere på 4. 
 

Jenter 11-14: 5 mot 5 i 5er bane (ca. 55-45m x 23m). Minste 

antall spillere for å unngå walkover settes til 3 spillere. 

Administrerende myndighet kan, ved ønske fra klubbene før 

seriestart, sette opp serien som 7 mot 7 på 7er bane med 

minste antall spillere på 4. 
  
Senior (kvinner): 5 mot 5 i 5er bane (ca. 55-45m x 23m). 

Minste antall spillere for å unngå walkover settes til 3 spillere. 

Administrerende myndighet kan, ved ønske fra klubbene før 

seriestart, sette opp serien som 7 mot 7 på 7er bane med 

minste antall spillere på 4. 
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Seriekamper for aldersbestemte klasser i innendørs spilles 6 

mot 6. Minste antall spillere for å unngå walkover settes til 3 

spillere.  
 

 

Bestemmelsen ønskes endret til:  
Det foreslåes to tillegg i §19. punkt 1 
  
For aldersbestemte klasser opprettes det serier der det finnes 

mange nok lag. Dette etter seksjonens bestemmelser. Etter 

søknad til NBFs seksjonsstyre kan det også opprettes 

interkretsserier. Seriekamper for aldersbestemte klasser i 

utendørs kan settes opp i henhold til Hockey5s regler fra FIH. 

Minste antall spillere for å unngå walkover settes til 3 spillere. 

Om man ikke spiller Hockey5s, skal seriene spilles med 

følgende format: 

Junior (gutter og jenter): 7 mot 7 i 7er bane. Minste antall 

spillere for å unngå walkover settes til 4 spillere. 

Gutter 11-14: 5 mot 5 i 5er bane (ca. 55-45m x 23m). Minste 

antall spillere for å unngå walkover settes til 3 spillere. 

Administrerende myndighet kan, ved ønske fra klubbene før 

seriestart, sette opp serien som 7 mot 7 på 7er bane 

med minste antall spillere på 4. Hvis et lag leder med mer enn 

5 mål i kampen, må det ledende laget spille med en spiller 

mindre. De kan spille med fult lag igjen etter at differansen er 5 

mål eller mindre. 

 

Jenter 11-14: 5 mot 5 i 5er bane (ca. 55-45m x 23m). Minste 

antall spillere for å unngå walkover settes til 3 spillere. 

Administrerende myndighet kan, ved ønske fra klubbene før 

seriestart, sette opp serien som 7 mot 7 på 7er bane med 

minste antall spillere på 4. Hvis et lag leder med mer enn 5 mål 

i kampen, må det ledende laget spille med en spiller mindre. 

De kan spille med fult lag igjen etter at differansen er 5 mål 

eller mindre. 

  

Senior (kvinner): 5 mot 5 i 5er bane (ca. 55-45m x 23m). 

Minste antall spillere for å unngå walkover settes til 3 spillere. 

Administrerende myndighet kan, ved ønske fra klubbene før 

seriestart, sette opp serien som 7 mot 7 på 7er bane med 

minste antall spillere på 4. 

Seriekamper for aldersbestemte klasser i innendørs spilles 6 

mot 6. Minste antall spillere for å unngå walkover settes til 3 

spillere. 

 

 

6.2.6 Forslag fra Furuset Landhockeyklubb 
Endring av §21 Bestemmelser om kamplengder 

 
Slik lyder §21 i dag: 

Kamptid for senior og aldersbestemte klasser i obligatoriske 

kamper (se definisjon i NBFs lov § 5): 

I innendørsserien er kamplengden 2 x 20 min. for senior og 

junior kvinner og menn, og 2 x 15 min. for aldersbestemte 

klasser og old boys. 
Utendørs: 
Old boys: 2x20 min. 
Senior: 2x35 min. 
Junior: 2x20 min. 
Damer: 2x20 min. Gutt/Pike: 2x20 min. 
 

Alle kamper i en og samme serie, skal ha samme kamplengde. 

NBFs seksjonsstyre kan dispensere fra disse bestemmelsene. 

Seriekomiteen/serieadministrasjonen gis myndighet til å 

bestemme om man spiller 4x15 min eller 2x35 min i senior 

serien utendørs. Pausetid er 5 min innendørs og 10 min 

utendørs. Og til 4x15 min: 2 min pause etter 1.- og 3. kvarter. 

mens 10 min pause mellom omgangene.  
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Bestemmelsen ønskes endret til:  

§ 21. Bestemmelser om kamplengder. 
Kamptid for senior og aldersbestemte klasser i obligatoriske 
kamper (se definisjon i NBFs lov § 5): 
I innendørsserien er kamplengden 4 x 10 min. for senior og 
junior kvinner og menn, og 2 x 15 min. for aldersbestemte 
klasser og old boys. 
Utendørs: 
Old boys: 4x10 min. 
Senior: 11er: 4x15 min. 
Senior 7er: 4x10 min. 
Junior: 4x10 min. 
Damer: 4x10 min.  
Gutt/Pike: 4x10 min. 
  
Alle kamper i en og samme serie, skal ha samme kamplengde. 
NBFs seksjonsstyre kan dispensere fra disse bestemmelsene. 

 

 

6.2.7 Forslag fra Trondheim Landhockeyklubb 
Endring av §21 Bestemmelser kamplengder.  

 

Bakgrunn 
4 x 15 min er ønsket format for seniorkamper.  
 
Slik lyder § 21 i dag:  
Kamptid for senior og aldersbestemte klasser i obligatoriske 
kamper (se definisjon i NBFs lov § 5):   
  
I innendørsserien er kamplengden 2 x 20 min. for senior og 
junior kvinner og menn, og 2 x 15 min. for aldersbestemte 
klasser og old boys.   
  
Utendørs:   
Old boys: 2x20 min.   
Senior: 2x35 min.   

Junior: 2x20 min.   
Damer: 2x20 min. Gutt/Pike: 2x20 min.   
  
Alle kamper i en og samme serie, skal ha samme kamplengde. 
NBFs seksjonsstyre kan dispensere fra disse bestemmelsene. 
Seriekomiteen/serieadministrasjonen gis myndighet til å 
bestemme om man spiller 4x15 min eller 2x35 min i senior 
serien utendørs. Pausetid er 5 min innendørs og 10 min 
utendørs. Og til 4x15 min: 2 min pause etter 1.- og 3. kvarter. 
mens 10 min pause mellom omgangene.  
 
Bestemmelsen ønskes endret til:  

§ 21.   

Kamptid for senior og aldersbestemte klasser i obligatoriske 

kamper (se definisjon i NBFs lov § 5):   

  

I innendørsserien er kamplengden 2 x 20 min. for senior og 

junior kvinner og menn, og 2 x 15 min. for aldersbestemte 

klasser og old boys.   

  

Utendørs:   
Old boys: 2x20 min.   
Senior: 4 x 15 min. 2x35 min.   
Junior: 2x20 min.   
Damer: 2x20 min. Gutt/Pike: 2x20 min.   
  
Alle kamper i en og samme serie, skal ha samme kamplengde. 
NBFs seksjonsstyre kan dispensere fra disse bestemmelsene. 
Seriekomiteen/serieadministrasjonen gis myndighet til å 
bestemme om man spiller 4x15 min eller 2x35 min i senior 
serien utendørs. Pausetid er 5 min innendørs og 10 min 
utendørs. Og til 4x15 min: 2 min pause etter 1.- og 3. kvarter. 
mens 10 min pause mellom omgangene.  

  

  



 
 

   
 

7. Avgifter for sesongene 2024/2025 og 2025/2026 
 
 

 
Styret foreslår følgende avgifter for sesongene 2024/25 og 
2025/26. Avgifter foreslått endret er markert med blått i 
tabellen under. 
  

 2023/24 2024/25 2025/26 
Seniorlag innendørs* Kr 9 000 Kr. 9 500 10 000 

Seniorlag utendørs Kr 5 000 Kr. 5 500 5 500 

Seniorlag Hockey 5s Kr 2 000 Kr. 2 500 2 500 

Juniorlag innendørs* Kr 2 000 Kr. 2 000 Kr. 2 000 

Juniorlag utendørs Kr 2 000 Kr. 2 000 Kr. 2 000 

Juniorlag Hockey 5s Kr. 1 500 Kr. 1 500 Kr. 1 500 

U11-14 (innendørs, 
utendørs, Hockey 5s) 

Gratis Gratis Gratis 

Barnelag Gratis Gratis Gratis 

Veteran og oldboys 
innendørs 

Kr. 5 000 Kr. 5 000 Kr. 5 000 

Veteran og oldboys 
utendørs 

Gratis Kr 2 000 Kr 2 000 

Veteran og oldboys 
Hockey 5s 

Kr. 1 500 Kr. 1 500 Kr. 1 500 

Depositum for  
U11-14 lag 

Kr. 5 000 Kr. 5 000 Kr. 5 000 

Protestgebyr  Kr. 1 000 Kr. 1 000 

Landslagsavgift  Kr. 2 000 Kr. 2 000 

Administrasjonsgebyr Kr. 2 000 Kr. 2 000 Kr. 2 000 

 
 
 
 
 

 
 
 

For nye klubber så bygges serieavgiften opp som følgende: 
- År 1: 25% serieavgift, uten U14 depositum 
- År 2: 50% serieavgift, uten U14 depositum 
- År 3: 75% serieavgift, uten U14 depositum 
- År 4: 100% serieavgift, uten U14 depositum 
- År 5: 100% serieavgift, med U14 depositum 

 
 
 
Dommerhonorarer:  

 Kr. 250,- pr. dommer i seniorklassen i innendørs 
 Kr. 400,- pr. dommer i seniorklassen i utendørs 
 Kr. 200,- pr. dommer i seniorklassen i Hockey5s 

Kr. 200,- pr. dommer i junior-, G11-14-, oldboys- og 
veteranklassen både innendørs, utendørs og Hockey 
5s 

 G11-13: Honorar settes av dommerkomite. 
Kr. 100,- pr. kamp til sekretariat. Uavhengig av antall 
personer som sitter i sekretariatet. 
 
Serieavgift for 2. og 3. laget skal fordeles slik: 
Første laget betaler fullt. 
Andre laget betaler 50%. 
Tredje laget betaler 25%. 
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8. Langtidsplan (LTP)  
 

Langtidsplanen skal være et viktig styringsdokument for 
seksjonen, som krever at det utarbeides en god langtidsplan 
for best å ivareta de fremtidige mulighetene og utfordringene 
for landhockey. Seksjonen ber årsmøtet om tid for å utarbeide 
en langtidsplan.  
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9.  Budsjett  

 

 
 
 
  



 
 

   
 

 

10.  Valg  
 

1:  Leder    velges for 2 år  
2:  Nestleder   velges for 2 år 
 
3:  1.styremedlem  velges for 2 år 
  2. styremedlem  velges for 2 år  
 3. styremedlem  velges for 2 år 
 
4:  1. varamedlem  velges for 2 år 
  2. varamedlem  velges for 2 år 
  3. varamedlem  velges for 2 år 
 
5:  Foreslå representant til Forbundsstyret. Denne 

velges formelt på Forbundstinget.  
 
6:  Valgkomité med leder, 2 medlemmer og 1 

varamedlem.  
   

  7:  Representanter til Forbundstinget. 
 

   
 Leder og Nestleder velges enkeltvis. De øvrige 

medlemmer til styret velges samlet. Der det velges flere 
varamedlemmer skal det velges 1. varamedlem, 2. 
varamedlem osv. 

 
 
 
 
 

 
 
 

6.2.2 10.1 Valgkomitéens innstilling: 

Leder:    Khuram Shehzad (MASK) 
Nestleder:   Sebastian Skaugvoll (Furuset)  
 
1. styremedlem:  Nathan Scrimgeour (Trondheim)  
2. styremedlem:  Mahin Akbar    (MASK)  
3. styremedlem:  Sajagi Nanthagopal  (Bjerke & Veitvet)  
 
1. varamedlem:  Jan Ashraf  (Oslo)  
2. varamedlem:  *trenger ny kvinne  
3. varamedlem:  Abhishek Singh (MASK) 
    
 

6.2.3 10.2 Innstilling Valgkomité: 

Leder:  Ammad Khan (Oslo SK) 
Medlem:  Karanjeet Kochar (Kringsjå) 
Medlem:  Thomas Uhlving (Trondheim) 
Vara:   Khidash Kiyani (Furuset) 
 

 
 


